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A former car dealer appeared in the Kwun Tong Magistracy today (April 21) after being charged by the
ICAC with bribing a then chauffeur of an interior design company with $10,000 over the sale of a sports
car at an asking price of $1.3 million.

Tai Ming-chung, 35, a former customer services advisor of Glorious Premier Club Limited (GPC), who
was charged on Wednesday (April 19), faced a charge of offering an advantage to an agent, contrary to
Section 9(2)(a) of the Prevention of Bribery Ordinance (POBO).

No plea was taken today. Principal Magistrate Mr Ernest Lin Kam-hung adjourned the case to April 28
this year for plea.

At the material time, the defendant was employed by GPC as a customer services advisor. Among his
duties was to purchase vehicles for Glorious Motors Limited (GML), an associated company of GPC.

In early June 2014, the director cum sole shareholder of Legend Interiors Limited (Legend) assigned its
then chauffeur Franco Seto Kin-kwan to follow up on the sale of a sports car at an asking price of $1.3
million.

The charge alleged that on or about June 23, 2014, the defendant, without lawful authority or reasonable
excuse, offered $10,000 to Seto as a reward for making arrangement for the sale of the sports car to GML.

The defendant was granted cash bail of $20,000. He was also ordered not to leave Hong Kong, reside at
the reported addresses, and not to interfere with prosecution witnesses.

The prosecution was today represented by ICAC officer Chris Chan.

Meanwhile, Seto, 53, former chauffeur of Legend, was also charged by the ICAC for his role in the scam
in a separate case.

Appearing at the Kwun Tong Magistracy, the defendant earlier pleaded guilty to two charges – one of
agent soliciting an advantage and one of agent accepting an advantage, contrary to Section 9(1)(a) of the
POBO.

The case was adjourned to July 18 this year for sentence. The defendant was granted cash bail of $5,000.
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2017年4月21日

廉政公署落案起訴一名前汽車經紀，控告他涉嫌向一名室內設計公司前司機提供一萬元賄款，以獲
售一輛叫價一百三十萬元的跑車。被告今日(四月二十一日)在觀塘裁判法院應訊。

戴銘聰，三十五歲，東榮尊尚會有限公司(東榮尊尚會)前客戶顧問，於星期三(四月十九日)被控一項
提供利益予代理人罪名，違反《防止賄賂條例》第9(2)(a)條。

被告今日無需答辯。主任裁判官練錦鴻將案件押後至今年四月二十八日答辯。

被告於案發時受僱於東榮尊尚會任職客戶顧問，職責包括為東榮尊尚會的聯營公司東榮汽車有限
公司(東榮汽車)購買車輛。

理程室內工程有限公司(理程)董事兼唯一股東於二○一四年六月初指派當時擔任司機的司徒健群跟
進一輛跑車的出售事宜，該跑車的叫價為一百三十萬元。

控罪指被告涉嫌於或約於二○一四年六月二十三日，在無合法權限或合理辯解下，向司徒提供一萬
元，作為安排向東榮汽車出售有關跑車的報酬。

被告獲准以現金二萬元保釋。他亦受命不准離開香港、須在報住的地址居住及不得騷擾控方證人。

控方今日由廉署人員陳湛銘代表出庭。

此外，司徒，五十三歲，理程前司機，亦因涉及有關勾當而被廉署分案起訴。

他早前在觀塘裁判法院承認兩項罪名，即一項代理人索取利益及一項代理人接受利益，違反《防止

賄賂條例》第9(1)(a)條。

該案押後至本年七月十八日判刑，被告獲准以現金五千元保釋。
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